

PRAYERS

Mr. Stevens, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Report on Supplementary Estimates (B), 1978-79. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/258.

Mr. Stevens, laid upon the Table,—Report showing Special Warrants issued under section 23 of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C. 1970, since the dissolution of Parliament on March 26, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/258A.

Mr. Stevens, delivered a Message from His Excellency the Governor General, which was read by Mr. Speaker, as follows:

EDWARD SCHREYER

His Excellency the Governor General transmits to the House of Commons Main Estimates of sums required for the service of Canada for the fiscal year ending on the 31st March, 1980, and, in accordance with the provisions of "The British North America Act, 1867" recommends these Estimates to the House of Commons.

The Estimates, 1979-80, are recorded as Sessional Paper No. 311-1/132.

Mr. Stevens, delivered a Message from His Excellency the Governor General, which was read by Mr. Speaker, as follows:

EDWARD SCHREYER

His Excellency the Governor General transmits to the House of Commons Supplementary Estimates (A) of sums required for the service of Canada for the fiscal year ending on the 31st March, 1980, and, in accordance with the provisions of "The British North America Act, 1867" recommends these Estimates to the House of Commons.

The Supplementary Estimates (A), 1979-80, are recorded as Sessional Paper No. 311-1/132A.

Mr. Baker (Nepean—Carleton), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—List of some of the measures which the Government proposes to place before Parliament during the First Session of the Thirty-first Parliament. (English and French).—Sessional Paper No. 311-7/1.

PRIÈRE

M. Stevens, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Rapport sur le Budget supplémentaire (B) 1978-1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/258.

M. Stevens dépose sur le Bureau de la Chambre,—Rapport indiquant les mandats spéciaux émis depuis la dissolution du Parlement le 26 mars 1979, conformément à l'article 23 de la Loi sur l'administration financière. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/258A.

M. Stevens remet un message de Son Excellence le gouverneur général, lequel message est lu par M. l'Orateur ainsi qu'il suit:

EDWARD SCHREYER

Son Excellence le gouverneur général transmet à la Chambre des communes le cahier principal des prévisions budgétaires relatives aux sommes requises pour le service du Canada pour l'année financière se terminant le 31 mars 1980 et, conformément aux dispositions de l'«Acte de l'Amérique du Nord britannique, 1867», recommande ledit budget à la Chambre des communes.

Ce Budget des dépenses pour l'année financière se terminant le 31 mars 1980 est enregistré à titre de document parlementaire n° 311-1/132.

M. Stevens remet un message de Son Excellence le gouverneur général, lequel message est lu par M. l'Orateur ainsi qu'il suit:

EDWARD SCHREYER

Son Excellence le gouverneur général transmet à la Chambre des communes le cahier supplémentaire des prévisions budgétaires (A) relatives aux sommes requises pour le service du Canada pour l'année financière se terminant le 31 mars 1980 et, conformément aux dispositions de l'«Acte de l'Amérique du Nord britannique, 1867», recommande lesdites prévisions budgétaires à la Chambre des communes.

Ce Budget supplémentaire (A) pour l'année financière se terminant le 31 mars 1980 est enregistré à titre de document parlementaire n° 311-1/132A.

M. Baker (Nepean—Carleton), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copie d'une liste de certaines mesures législatives que le gouvernement se propose de déposer au Parlement lors de la première session de la trente et unième législature. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-7/1.